
  
  

 

 

Interpellation angående onödiga operationer 
av livmodern. 
 
Det har framkommit i media att Akademiska sjukhuset i Uppsala i 
onödan opererat bort livmodern på 33 kvinnor. Enligt sjukhuset egna 
genomgång har det konstaterats att kvinnorna fått livmoderns 
bortopererad på felaktig grund. Akademiska sjukhuset beklagar djupt 
det som hänt. Att ta bort livmodern är ett stort ingrepp, med stora 
och oåterkalleliga konsekvenser. Det borde inte kunna hända. Det 
har också rapporterats om liknande händelser i andra regioner. 
 
 
Därför frågar jag ansvarigt regionråd: 
 
 
Har regionrådet kännedom om några liknande fall i Västmanland? 
Hur tänker regionrådet agera för att säkerställa att inga kvinnor i 
Västmanland får sin livmoder bortopererad på felaktiga grunder? 


